
Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove,
ktoré sa konalo 22. júna 2011

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny

Overovatelia: V. Štefanec, R. Žalúdek
Zapisovateľka: K. Tomanová

Zasadnutie viedla A. Kandaliková, starostka obce. 

Program: 
1. Kontrola plnenia uznesení
2. Správa o činnosti
3. Záverečný účet Obce Dulov za rok 2010
4. Poriadok odmeňovania volených funkcionárov 
5. Schválenie úhrady faktúry  za projektovú dokumentáciu „Výstavba    
    miestnej komunikácie a inžinierskych sietí“ 
6.Výber dodávateľa  opravy sociálnych zariadení ZŠ Dulov
7. Správa likvidačnej komisie
8. Rôzne
9. Záver
Starostka obce navrhla doplniť program o bod: Voľba členov komisií

Poslanci hlasovali o schválení nového programu rokovania OZ.
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

K 1. bodu:  Voľba členov komisií
V súlade so zákonom o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb., § 15  v znení 

neskorších  predpisov obecné  zastupiteľstvo   zriadilo  komisie  ako svoje  stále 
alebo  dočasné  poradné,  iniciatívne  a kontrolné  orgány.  Poslanci  obecného 
zastupiteľstva a predsedovia komisií navrhli zloženie  komisií. 

Poslanci hlasovali o schválení 
členov ekonomickej komisie:  Ing. Milana Žalúdka, Agnesu Vozárovú
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členov  stavebnej  komisie:   Ing.  Antona  Fúska,  Ing.  Miriam  Kováčovú, 
Vladimíra Štefanca
členov komisie verejného poriadku: Bc. Romana Haluščíka, Milana Mihálika, 
Antona Rafaja
členov  komisie  životného  prostredia  a odpadového  hospodárstva:  Ing.  Petra 
Pecuša, Tibora Staňa
členov  komisie  kultúrno-sociálnej,  mládeže  a športu:  za  sekciu  športu:  Ján 
Danihel,  Milan  Mišovec,  Martin  Vozár,  Anton  Štefanec,  Jaroslav  Rebro, 
Vladimír  Kováčik,  Martin  Dobrodenka,  -  za  sekciu  kultúry  –  dospelí:  Anna 
Kováčová,  Agnesa  Vozárová,  Mária  Štefancová,  Katarína  Vozárová,  Zuzana 
Kováčiková, Ing. Mária Horečná, PhDr. Eva Mišovcová, Jozefína Cíbiková, - za 
sekciu  kultúry  –  mládež:   Dagmar  Mišíková,  Mária  Žaludková,  Martina 
Fúsková,  Adriana  Červená,  Mária  Vozárová,  Zuzana  Kováčová,  -  za  sekciu 
sociálnu: poslanci obecného zastupiteľstva
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

K 2. bodu:  Kontrola plnenia uznesení
Obecné zastupiteľstvo v     Dulove Uznesením č. 19/2011 uložilo obecnému úradu   
do  10  dní  zvolať  stretnutie  projektanta  s     najnižšou  cenovou  ponukou   
a     odborníka v     oblasti plynoinštalácie.  
Jednalo sa o projekt plynofikácie MŠ Dulov. Dňa 26.5.2011 sa stretli  - vybraný 
projektant Ing. Henek,  za Obec Dulov zástupca starostky P. Mišík a odborník 
v oblasti  vykurovania  Miroslav  Trenčan.  Zapracovali  sa  pripomienky 
a požiadavky zúčastnených a riaditeľky MŠ a vedúcej ŠJ. Bolo prediskutované 
riešenie umiestnenia plynových kotlov a rozvodov.

Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie kontroly plnenia uznesení
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     3. bodu: Správa o     činnosti  
Starostka obce poblahoželala poslankyni Mgr. Vladimíre Mišíkovej, ktorá 

uzatvorila manželstvo  dňa 4. 6. 2011. 
Dňa  8.5.2011  sa  uskutočnila  oslava  Dňa  matiek.  Starostka  obce 

poďakovala poslancom, pracovníčkam OÚ, učiteľkám ZŠ a MŠ za  vydarené 
podujatie.
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Dňa 17.5. 2011  sa konalo na PD Pruské stretnutie starostov okolitých 
obcí  s účasťou subjektov poľnohospodárskej  prvovýroby PD „Vršatec Pruské 
a AGRODRUŽSTVO Tuchyňa.   Najdôležitejšími  bodmi  rokovania  na  tomto 
stretnutí boli sťažnosti na premnoženú poľovnú zver, ktorá spôsobuje škody na 
majetku. Výstupom zo stretnutia  bola žiadosť o zabezpečenie zníženia stavov 
voľne  žijúcej  raticovej  zveri  adresovaná  na  Obvodný  lesný  úrad  Považská 
Bystrica a výboru poľovníckeho zboru.

Dňa  16.  5.  2011  bolo  Obci  Dulov   doručené  rozhodnutie  odstrániť 
nelegálnu skládku komunálneho odpadu, ktorá sa nachádza na pozemkoch  p.  č. 
763 a 758/1 v lokalite železničnej stanice.

Dňa 24. 5. 2011  sa uskutočnilo na okresnom súde pojednávanie vo veci 
žaloby   M.  Červenákovej.   Pojednávanie  bolo  odročené   z dôvodu  ďalšieho 
dokazovania.

Obecný úrad požiadal OÚ ŽP Trenčín o predĺženie skúšobnej prevádzky 
vodnej stavby „Čistiareň odpadových vôd  I. etapa do 30. 6. 2012. Zdôvodnenie 
– nie sú známe výsledky prerozdelenia dotácie z Environmentálneho fondu  a 
obec nemá vlastné finančné prostriedky na jej dokončenie. 

Dňa 5. 6. 2011  hasiči zvíťazili na okresnej súťaži konanej v Košeckom 
Podhradí, čo ich posunulo do krajskej súťaže, ktorá bude 25.6. v Trenčianskych 
Bohuslaviciach.

Po ukončení sčítania obyvateľov, domov a bytom obecný úrad odovzdal 
podklady štatistickému úradu 7. 6. 2011.

Dňa 10. 6. 2011 sa uskutočnilo vyhodnotenie výtvarnej súťaže  „Očami 
našich  detí“,  ktorú  vyhlásila  MAS  Vršatec.  Za  našu  školu  boli  vybrané 
a ocenené  3 výtvarné práce.

Urbárska  obec  Dulov  navrhla   novú  trasu  vedenia  vysokého  napätia 
elektriny.  Obecný  úrad   požiadal   po  konzultácii  so  stavebným  úradom 
o vyjadrenie  k tomuto návrhu SSE distribúcia.

Dňa  15.  6.  2011  sa  uskutočnil  zájazd  Jednoty  dôchodcov  Dulov   na 
termálne kúpaliská Podhájska. Obec Dulov zabezpečila autobus na túto akciu 
bezplatne vďaka Ing. P. Brnkovi.  

AGRODULOV SHR písomne upozornil obec na čierne skládky odpadu, 
ktoré  vznikajú  nedisciplinovanosťou  občanov pri  odstraňovaní  odpadu – sutí 
a odpadu zo záhrad. Tieto nedostatky navrhuje riešiť v spolupráci a v súčinnosti 
s obcou formou osvety, cestou miestneho rozhlasu a kontrolou – monitorovaním 
nedostatkov.

Kultúrna  komisia  dňa  17.  6.  2011  usporiadala  pri  príležitosti  MDD 
popoludnie plné hier   v spolupráci  s Divadelným súborom Hugo.  Tejto milej 
akcie sa zúčastnili deti z miestnej MŠ, ZŠ aj z obce. 

V obci sa 18. 6. 2011 uskutočnil koncert dychovej hudby  Senčanka  pri 
príležitosti   konania  XXI.  ročníka  Celoštátnej  súťažnej  prehliadky  malých 
dychových  hudieb  na Lednických  Rovniach.  Starostka  obce  poďakovala 
predsedovi kultúrnej komisie za spoluorganizovanie akcie.
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Dňa 17. 7. sa uskutoční futbalový turnaj  o pohár starostu obce, tento rok 
v Tuchyni. 

Obecný  úrad  Dulov   spolupracuje  -   v zmysle  projektu  potravinovej 
pomoci  najodkázanejším  osobám s neziskovou  organizáciou,  ktorá  uzatvorila 
zmluvu s pôdohospodárskou platobnou agentúrou  o bezplatnom poskytnutí 20 
kg múky a 20 kg cestovín  týmto občanom.

J. Sporiš doplnil – TJ poriadala 4.6.2011 autobusový zájazd pre deti na 
kvalifikačný futbalový zájazd do  Bratislavy. 

Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie kontrolu plnenia uznesení
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

K 4. bodu:  Záverečný účet Obce Dulov za rok 2010
Návrh  záverečného  účtu  obce  predložila   účtovníčka  obce  Mgr.  K. 

Tomanová  (Príloha  č.  1).  Stanovisko  k záverečnému  účtu  predložil  hlavný 
kontrolór obce Ing. J. Šamaj (Príloha č. 2) a doporučuje schváliť záverečný účet 
a celoročné hospodárenie bez výhrad. Stanovisko k návrhu uznesenia k tomuto 
bodu  predložil  Ing.  V.  Backo,  predseda  ekonomickej  komisie  (Príloha  č.  3) 
a doporučuje schváliť návrhy uznesení ohľadom rezervného fondu.

Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie   stanoviska  hlavného  kontrolóra 
a ekonomickej komisie k Záverečnému účtu Obce Dulov za rok 2010
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

Poslanci  hlasovali  o schválení  Záverečného  účtu  Obce  Dulov  za  rok  2010 
a celoročného hospodárenia bez výhrad.
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

Poslanci  hlasovali  o schválení  použitia  prebytku  vo  výške   11.325,43  €, 
zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. 
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o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  v p. z.  a prebytku finančných 
operácií  na tvorbu Rezervného fondu vo výške 11.325,43 €.
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

Poslanci  hlasovali  o schválení  použitia  Rezervného  fondu  na  kapitálové 
výdavky vo výške 5.000 €.
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     5. bodu: Poriadok odmeňovania volených funkcionárov   
S platnosťou od 1. 6. 2011 bol novelizovaný zákon o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí. Na základe tejto novely bol vypracovaný 
nový poriadok odmeňovania. Materiál k tomuto bodu predložil Ing. V. Backo 
(Príloha č.  4).

Poslanci hlasovali o schválení Poriadku odmeňovania volených funkcionárov. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

V nadväznosti  na  zmenu  zákona  a Poriadku  odmeňovania  má  obecné 
zastupiteľstvo  povinnosť  do  30.  6.  2011 pre  jednať  a schváliť  plat  starostky 
obce. Návrh na plat predniesol  Ing. V. Backo, predseda ekonomickej komisie 
(Príloha č. 5).
R. Žalúdek – odmeny starostom zo zákona vypadli? 
A. Kandaliková, starostka obce – áno. Doteraz sa plat starostovi schvaľoval na 
začiatku volebného obdobia, odteraz 1x ročne. 
J. Sporiš – čo vás viedlo k navýšeniu základného platu o 50%?
Ing. V. Backo – tým, že odmeny boli zrušené a plat starostu sa môže schvaľovať 
1x ročne. 
J. Sporiš – tento rok môže byť aj základný plat a zvyšovať sa môže v budúcom 
roku.
Starostka obce dala hlasovať o návrhu J. Sporiša: poslanci hlasovali o schválení 
základného platu starostky obce 1.269 €. 
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Výsledok hlasovania: 
Za - 0 hlasov  

Poslanci hlasovali o návrhu ekonomickej komisie – o schválení platu starostky 
vo výške 1.903,50 €. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 3 hlasy  (Ing. V. Backo, P. Mišík, R. Žalúdek)
Proti - 2 hlasy  (J. Sporiš, V. Štefanec)
Zdržal sa - 2 hlasy  (A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová)

Poslanci neschválili ani druhý návrh uznesenia.  Plat starostky obce je teda od 1. 
júna  2011 základný  - vo výške 1.269 €. 

K     6.  bodu:  Schválenie  úhrady  faktúry   za  projektovú  dokumentáciu   
„Výstavba miestnej  miestnej komunikácie a     inžinierskych sietí“   

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 13. 9. 2007 Uznesením č. 
6/2007 C/  schválilo za dodávateľa realizačného projektu „vankovej  ulice“ za 
podmienky výkonu stavebného dozoru pri  realizácii  stavby Ing.  Arch.  Emila 
Michálka s najnižšou cenovou ponukou – 150 tis. Sk (4.979,09 €).  Dňa 26.  5. 
2011 bola doručená projektová dokumentácia,  s výkazom výmer a faktúra vo 
výške  4.738 €. 

Poslanci  hlasovali  o schválení  úhrady  faktúry  ARCH.  PROJEKT  Ing.  Arch. 
Emil  Michálek  za spracovanie projektovej  dokumentácie:  Výstavba miestnej 
komunikácie  a inžinierskych sietí  v rozsahu  pre  realizáciu  stavby  v  hodnote 
4.738 €.
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     7. bodu: Výber dodávateľa  opravy sociálnych zariadení v ZŠ Dulov  
Obecný  úrad  v zmysle  Uznesenia  OZ  zo  dňa  4.  5.  2011  č.  18/2011 

schválilo opravu toaliet v ZŠ v súlade s výškou normatívu – výmena priečok, 
pisoárov, dodávka teplej vody, oslovil  a na internetovej stránke obce zverejnil 
výzvu na predkladanie cenových ponúk na opravy WC. 

K.  Tomanová  predložila  správu  z otvárania  obálok  na  dodanie  tovaru, 
služieb a stavebných prác na opravu sociálnych zariadení v ZŠ Dulov (Príloha č. 
6). 

Na základe správy z otvárania obálok  je najnižšia cenová ponuka firmy 
ROOF SK z Považskej Bystrice vo výške 5.270,66 €. 
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Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie  správy  z otvárania  obálok  na  výber 
dodávateľa opravy toaliet v ZŠ.
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

 Na základe požiadaviek riaditeľky ZŠ Mgr. A. Lupákovej je potrebné do novej 
učebne  zakúpiť  tabuľu  a vymaľovať  miestnosť,  prípadne  ďalší  inventár. 
S týmito výdavkami nebolo uvažované.  Z titulu nárastu tried z dvoch  na tri, je 
nutné prijať ďalšieho triedneho učiteľa a taktiež je potrebné počítať s nárastom 
úväzku  vychovávateľa,  čo  spôsobuje  aj  nárast  osobných  nákladov.  Z WC je 
potrebné  dotiahnuť  teplú  vodu  do  výdajne  stravy  na  umývanie  riadu.   Z 
predpokladaných disponibilných prevádzkových prostriedkov 2.500 € sa musí 
časť  použiť  na  uvedené  výdavky.  Preto  starostka  obce  navrhuje  oznámiť 
víťazovi, že s ním neuzavrie zmluvu o dielo. 
Mgr. A. Lupáková – v ZŠ sa prerobí voda bez toho, aby sa prerábali WC? Na 
platy sú financie vymedzené zvlášť. 
Starostka obce – výdavky sú prepočítané, je potrebné zariadiť novú triedu. 
Mgr. A. Lupáková – to sa nebude robiť nič? Na úkor teplej vody pre výdajňu 
stravy sa rozbije WC a nechá tak?  Dá sa urobiť aj čiastočná oprava, nie sú 
cenové ponuky rozdelené podľa položiek? Mohlo by sa prerobiť aspoň učiteľské 
WC na bezbariérové. 
Starostka obce -  ak bude učiteľské WC prerobené  pre žiaka, úrad hygieny bude 
proti tomu, že zamestnanci nemajú vlastné WC. 
Mgr. A. Lupáková – pokiaľ bezbariérové WC nie je využívané na svoj účel, 
bolo by stále učiteľské.  Dáva prednosť bezbariérovému, lebo školu to čaká. 
R.  Žalúdek  –  na  úpravu  priestorov  na  bezbariérové  sa  dá  možno  požiadať 
o dotačné prostriedky. Taktiež sa môže osloviť rodičovské združenie.
Mgr. A. Lupáková – združenie peniaze použije na plavecký výcvik, viac nemá. 
A. Dobrodenka – ak nebude treba peniaze na iné výdavky do školy, môže sa 
zvyšok použiť na opravu WC.
J. Sporiš – čo je potrebné prednostne riešiť – chlapčenské WC, dievčenské WC 
alebo bezbariérové  WC?
R. Žalúdek – vybrať prioritu, s firmou zazmluvniť a voľné finančné prostriedky 
v budúcnosti na opravu použiť. 
K. Tomanová –  riaditeľka ZŠ uviedla, že financie na mzdy sú pre školu zvlášť. 
Znamená to,  že  z pridelenej  dotácie  pre  ZŠ je  povinnosť na  osobné náklady 
minúť minimálne 73%. Už teraz po prepočítaní  na osobné náklady vychádza 
86%,  čo  znižuje  voľné  prostriedky  na  prevádzku.  Určite  ku  koncu  obdobia 
zostane  časť  prostriedkov,  ale  opravy  WC by  sa  mali  robiť  až  potom,  keď 
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budeme vedieť koľko zostáva, pretože obec v tomto roku z vlastných zdrojov na 
opravy nemôže poskytnúť príspevok. 
Starostka  obce  –  prikláňa  sa  k  uvedenému  názoru.   Môže  sa  na  základe 
prieskumu trhu uskutočniť nový výber dodávateľa, ktorý opravy zrealizuje len 
vo výške zostávajúcich prostriedkov.  

Poslanci hlasovali   o uložení do 5 dní obecnému úradu oznámiť uchádzačovi 
s najnižšou cenovou ponukou na opravu sociálnych zariadení  v ZŠ,  že  s ním 
Obec Dulov  neuzatvorí Zmluvu o dielo z dôvodu nedostatku prevádzkových 
finančných prostriedkov.
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková, 

         P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov.

Poslanci  hlasovali  o uložení  obecnému úradu prehodnotiť disponibilné zdroje 
k 30. 9. 2011 z normatívu a pripraviť čiastkovú realizáciu opravy WC ZŠ.
Výsledok hlasovania: 
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková,  

      P.Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:           0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     8. bodu: Správa likvidačnej komisie  
Správu likvidačnej komisie podala Mgr. Tomanová, členka likvidačnej komisie 
a účtovníčka Obce Dulov (Príloha č. 7). 
A.  Dobrodenka  –  bol  členom likvidačnej  komisie,   v hasičskej  zbrojnici  sa 
snažia poškodený majetok – hadice, ešte opraviť a využívať.

Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správu likvidačnej komisie. 
Výsledok hlasovania: 
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková,  

      P.Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:           0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o schválení  fyzickej  likvidácie  majetku  vyradeného  počas 
inventúry konanej k 31. 12. 2010 vo výške 5.393,84 €. 
Výsledok hlasovania: 
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková,  

      P.Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:           0 hlasov
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Zdržal sa: 0 hlasov

K     9. bodu: Rôzne  
Ing. S. Barták z Bohuníc požiadal obec o odpredaj parcele č. KN 723/11 

o výmere  cca  0,7  ha  v k.  ú.  Dulov  –  lokalita  Sigôtka.  Jedná  sa  o ťažobný 
priestor. Starostka obce – majetok obce určený na ťažbu sa nepredáva, navrhuje 
pozemok nepredať, poslanci súhlasili.

Poslanci hlasovali  o nesúhlase s odpredajom pozemku p. č. KN 723/11 v k. ú. 
Dulov Ing. S. Bartákovi.
Výsledok hlasovania: 
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková,  

      P.Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:           0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Firma Agrodulov s.r.o. doručila návrh dodatku k Zmluve o dielo zo dňa 
17.2.2011 z dôvodu zvýšenia cien pohonných hmôt so zmenou ceny od 1. 7. 
2011  do  31.12.2011.  Zmeny  v cene  sú  nasledovné  –  zvoz  skla  a kovu 
z pôvodnej ceny 60 € na  75 € za zvoz + DPH, plasty zo 60 € na 79,80 € za zvoz 
+ DPH, vývoz 1 fekálneho vozu z 30 € na 40 € za vývoz 1 fekálneho vozu + 
DPH, údržba miestnych komunikácií v zimných mesiacoch z 20 € na 30 € za 
hodinu + DPH. 
Starostka  obce  informovala,  že  došlo  k podpisu  zmluvy  o dielo  na  základe 
výberu dodávateľa z oslovených organizácií: Ledrov s.r.o. – neodpovedal, Obec 
Pruské dala vyššiu cenovú ponuku ako Agrodulov s.r.o. 
Starostka obce – nerobí nový výber dodávateľa pri návrhu dodatku zmluvy, lebo 
nie vždy najnižšia cena znamená najvýhodnejšiu ponuku. Ak by nám Technické 
služby  Mesta  Dubnica  ponúkli  za  odhŕňanie  nižšiu  cenu  ako  domáca  firma, 
prídu, až keď zabezpečia služby svojmu mestu a nám ich prevedú s časovým 
odstupom. 
R. Žalúdek – ako riešia zvozy v Horovciach? Starostka obce – samotní občania 
zhromažďujú  sklo,  kov,  plasty  za  obecný  úrad.  U nás  sa  viac  separuje,  ale 
poplatok  za  odpad  6  €  za  občana  a 70  centov  za  popolnicu  nemôžeme 
garantovať aj na budúci rok kvôli rastúcim nákladom. 
R. Žalúdek – Agrodulov je najbližšie, jednala s ním p. starostka o výške ceny? 
Starostka obce – firma navrhla dodatok k zmluve alebo výpoveď zmluvy. 
A. Dobrodenka – ako je to s vývozom odpadu z ČOV?
Starostka obce – iné ČOV odmietajú odpad z našej ČOV. 
Ing. J. Šamaj –  na iných ČOV sa kal usádza v kalových poliach, ale z našej 
ČOV  má  vyprodukovaný  kal  obsahovať  určité  %  sušiny,  potom  sa  môže 
aplikovať aj na pôdu kde sa pestujú napr. obilniny. 
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Mgr. M. Mišíková – so súčasným dodávateľom nie je ideálne odhŕňanie snehu. 
Starostka  obce  –  na  túto  službu  sa  nesťažuje,  pretože  keď je  potrebné  sneh 
odhrnúť, služba je poskytnutá. 

Poslanci hlasovali o schválení Dodatku č. 1 k Zmluve o dielo zo dňa 17.2.2011.
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P.Mišík,  J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:           0 hlasov
Zdržal sa: 1 hlas     (Mgr. V. Mišíková)

Stredoslovenská energetika a. s.  zaslala návrh zmluvy na odberné miesta 
Obce Dulov,  v ktorom sa zaväzuje  udržať cenu z roku 2010 – 2011 na roky 
2012  a 2013.  Prílohou  zmluvy  je  cenník,  ktorý  obsahuje  rovnakú  cenu  ako 
v minulom období.  Cena v návrhu zmluvy sa  rovná cene z predchádzajúceho 
obdobia, odlišuje sa vo výške DPH, ktorá sa zvýšila o 1 %.

Poslanci  hlasovali  o schválení  zmluvy  o dodávke  a distribúcii  elektriny  na 
jednotlivé odberné miesta obce na roky 2012 – 2013. 
Výsledok hlasovania: 
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Mišíková,  

      P.Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:           0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

A. Dobrodenka poďakoval starostke obce za vybavenie autobusu pre dôchodcov 
do Podhajskej.  S odvodom dažďovej vody v ulici Fúsek – Monček je problém, 
mali by sa prepočítať výšky kvôli odvedeniu dažďovej vody do Suchlice. Odpad 
pri železničnej  stanici  v Dulove sa  hromadí,  bolo by potrebné oplotiť  zberný 
dvor, aby sa nevynášal vyseparovaný odpad. 
Starostka  obce  –  projekt  na  odvod  dažďovej  vody  bol  pripravený  podľa 
informácií  SHMÚ  o zrážkach,  ako  informoval  projektant,  ale  na  stavbu  sa 
načierno  pripojili  aj  domácnosti  a tak  do  trativodov odteká  niekoľkonásobne 
viac dažďovej vody. Od zhotoviteľa bolo poradené vyčistenie šácht, ktoré obec 
zabezpečila. Obec má záujem na oplotení zberného dvora, ale čaká na výsledok 
podanej žiadosti o dotáciu na zberný dvor z Environmentálneho fondu.
J. Sporiš – nesúhlasí s takým neporiadkom za kultúrnym domom.
J. Huňa – navrhuje zberný dvor umiestniť do priemyselnej zóny.
R. Žalúdek – pozná situáciu za obecnými úradmi v okrese. Všade, kde sa zbiera 
odpad, je to podobné tomu nášmu. Suchlica je evidovaná ako pstruhový potok, 
kde je zakázaný odvod dažďovej vody.
Ing. V. Backo – napomína zarastený pozemok bývalého vlastníka E. Kojtala. 
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Starostka obce – v súčasnosti je pozemok vo vlastníctve viacerých osôb, môžu 
byť obecným úradom upozornení na stav pozemku.
Mgr. V. Kováčová – domácnosti nemajú mať odvod  dažďovej vody riešený na 
ulicu, problém treba riešiť. 

K     10. bodu: Záver  
Na  záver  zasadnutia  boli  prečítané  prijaté  uznesenia.  Starostka  obce 

poďakovala prítomným za účasť. 

Zapisovateľka: K. Tomanová

Zápisnica je prečítaná a overená. 

v.r.
_________________________________

Overovatelia
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